
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
Z á p i s n i c a   

 
z  9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, konaného dňa 14.12.2023 

 

Prítomní: starostka obce  - Ing. Jana Žáková, PhD.  

poslanci -   Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, 

                   Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička  

kontrolór obce – Janka Miklúšová  

Neprítomní: Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová 

 

 

Program zasadnutia: 

1.   Otvorenie zasadnutia.  

2.   Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky. 

3.   Kontrola uznesení z 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4.   Návrh VZN obce Krasňany č.2/2023 o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady   

      a drobné stavebné odpady. 

5.   Návrh VZN č.3/2023 o miestnom poplatku za rozvoj. 

6.   Rozpočtové opatrenie č.2 na rok 2023. 

7.   Schválenie rozpočtu obce Krasňany na roky 2024 – 2026. 

8.   Správa hlavného kontrolóra obce Krasňany.   

9.   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024. 

10. Schválenie audítora na vykonanie auditu za rok 2023. 

11. Zásady hospodárenia s majetkom obce Krasňany – schválenie. 

12. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Krasňany. 

13. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Terchovská dolina na roky  

      2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) - schválenie  

14. Prerokovanie žiadostí. 

15. Informácie starostky obce.      

16. Rôzne. 

17. Záver. 

 

Bod č.1) Otvorenie zasadnutia   
Rokovanie zastupiteľstva otvorila starostka obce.  Privítala všetkých prítomných.  

Oboznámila ich s programom zasadnutia a predložila  program rokovania 9. zasadnutia OZ 

v Krasňanoch na schválenie.  

OZ schvaľuje program rokovania 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Krasňanoch tak, ako bol 

predložený na pozvánke. Starostka dala hlasovať.          

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky  

Návrhová  komisia: predseda – Mgr. Sidónia Stanková    

                                 členovia  komisie – Ing. Tomáš Slanička, Jaroslav Cigánik  

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v  navrhnutom zložení. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 5  ( Ing. Ján Bátor, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik,   

                                    Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

  



proti: 0   

zdržal sa: 1 ( Mgr. Sidónia Stanková ) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla: Ing. Juraj Kucharčík, Lenka Štefúnová Šamajová     

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v navrhnutom zložení. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 5 ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav Cigánik, 

                                   Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička )   

proti: 0   

zdržal sa: 1 ( Ing. Juraj Kucharčík ) 

Uznesenie bolo prijaté. 

OZ určuje za zapisovateľku p. Jaroslavu Kuricovú. 

 

Bod č.3) Kontrola uznesení z 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka sa spýtala poslancov, či nemajú otázky k uzneseniam z 8. zasadnutia OZ. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o plnení uznesení z 8. zasadnutia OZ. 

Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č.4) Návrh VZN obce Krasňany č.2/2023 o miestnych daniach a poplatku za komunálne    

              odpady a drobné stavebné odpady. 

Starostka informovala prítomných, že bola podpísaná Rámcová dohoda o zbere a preprave 

komunálneho odpadu s firmou T + T, a. s. Žilina, ktorá navýšila cenník služieb a preto sa musel 

upraviť poplatok za komunálny odpad na rok 2024. Pod diskusii sa hlasovalo za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN obce č. 2/2023 o miestnych daniach a poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.5) Návrh VZN č.3/2023 o miestnom poplatku za rozvoj. 

Starostka prečítala návrh na zavedenie poplatku za rozvoj v sumách, ktoré boli zverejnené.  

Poslanci navrhli sadzby upraviť nasledovne: 

Sadzby poplatku za rozvoj sa ustanovujú za každý, aj začatý m
2
 podlahovej plochy nadzemnej časti 

stavby v členení podľa druhu stavby nasledovne:  

a) stavby na bývanie                                                                     5 €        

b) stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre  vodné hospodárstvo, stavby 

využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na vlastnú 

administratívu                                                         5 €   

c) priemyselné stavby a stavby využívané na skladovanie vrátane stavieb na vlastnú     

administratívu                                                                                    8 €   

        d)   stavby  na ostatné podnikanie a na zárobkovú činnosť, stavby využívané na skladovanie a    

 administratívu súvisiacu s ostatným podnikaním  a so zárobkovou činnosťou   8 €   

         e)   ostatné stavby           5 €   

 

Po diskusii poslanci hlasovali za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  VZN č.3/2023 

o miestnom poplatku za rozvoj po úprave. 

        



Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.6) Rozpočtové opatrenie č.2 na rok 2023.  

Starostka obce informovala prítomných o úprave rozpočtu obce a  o položkách a podpoložkách 

upraveného rozpočtu na rok 2023, predložila poslancom materiál rozpočtového opatrenia č. 2 

a plnenie príjmov a výdavkov k obdobiu 12.2022 za obec a rozpočtovú organizáciu ZŠ s MŠ 

Krasňany. Starostka obce vysvetlila úpravu jednotlivých položiek a otvorila diskusiu. 

Po diskusii dala starostka hlasovať za uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rozpočtové 

opatrenie č. 2 na rok 2023.   

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnenie príjmov a výdavkov k obdobiu 12.2023. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č.7) Schválenie rozpočtu obce Krasňany na roky 2024 – 2026. 

Kontrolórka obce prečítala stanovisko k návrhu rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 a odporúča 

schváliť predložený návrh rozpočtu obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026 . 

Starostka dala hlasovať za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce Krasňany k návrhu rozpočtu obce na roky 2024 -2026. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 
  

Starostka informovala poslancov, že im bol predložený materiál, návrh rozpočtu spracovaný na 

hlavné kategórie na roky 2024 – 2026. Rozpočet sa týka obce a rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ 

Krasňany. Navrhovaný rozpočet je vyrovnaný. Na rok 2024 príjmy a výdavky vo výške 1 309 

382,00 €, na rok 2025 vo výške 1 394 427,00 € a na rok 2026 vo výške 1 394 427,00 €.  Po diskusii 

sa hlasovalo za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rozpočet obce na rok 2024 bez 

programovej štruktúry. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Rozpočet obce na roky 2025 a 2026 majú informatívny charakter a starostka obce ich navrhla 

zobrať na vedomie. Poslanci hlasovali za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

Rozpočet obce na roky 2025 a 2026. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 



Bod č.8) Správa  hlavného kontrolóra obce Krasňany 
Hlavná kontrolórka obce oboznámila poslancov so Správou z kontroly čerpania sumy 23 000,00 €  

na správu školských objektov pre ZŠ s MŠ Krasňany a so Správou z knihy jázd vozidla KIA CEED 

ZA 753 EZ za obdobie od 01.12.2022 do 30.11.2023.  K správam neboli žiadne pripomienky. 

Starostka dala hlasovať za  uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu hlavného 

kontrolóra obce Krasňany. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 9) Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024  
Kontrolórka obce prečítala prítomným  návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 

2024. K uvedenému návrhu nemal nikto pripomienky. Starostka dala hlasovať za uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 10) Schválenie audítora na vykonanie auditu za rok 2023  
Starostka obce informovala prítomných o tom, že je potrebné schváliť audítora pre vykonanie 

audítorskej činnosti za rok 2023. Navrhuje, aby nám audítorské činnosti vykonal Ing. Ladislav 

Adamec z Dolného Kubína, licencia UDVA 630, tak ako doteraz.  

Starostka dala hlasovať za uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pre vykonanie auditu za rok 

2023 audítorskú spoločnosť Ing. Ladislav Adamec, M. Hattalu 2298/19, Dolný Kubín. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 11) Zásady hospodárenia s majetkom obce Krasňany – schválenie. 

Starostka informovala, že materiál poslanci dostali elektronicky do e-mailu, spýtala sa, či má niekto 

pripomienky a dala hlasovať za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zásady hospodárenia 

s majetkom obce Krasňany. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 12) Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Krasňany – schválenie. 

Starostka informovala, že materiál poslanci dostali elektronicky do e-mailu, nikto nemal 

pripomienky a tak dala starostka hlasovať za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zásady 

hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Krasňany. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 



Bod č. 13) Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Terchovská dolina  

                 na roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) - schválenie  

Starostka informovala poslancov, že PHSR bol pripravovaný na základe požiadaviek jednotlivých  

obcí združených v mikroregióne. Je potrebný pri príprave projektov a následného čerpania financií 

zo štrukturálnych fondov EU a účelových dotácií v programovom období 2021 -2027.  

Po diskusii poslanci hlasovali za uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Terchovská dolina na roky 2023 -2027 

(s výhľadom do roku 2030).  

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.14)  Prerokovanie žiadostí.  

 

1. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí. 
Starostka prečítala žiadosť od JUVENTAS Žilina n.o. ako zriaďovateľa súkromného školského 

zariadenia „ Súkromné centrum voľného času Žirafa“ o poskytnutie finančných prostriedkov na 

záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom v našej obci -  v počte 4 deti pre šk. rok 2023/2024. 

Po diskusii dala starostka hlasovať za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť od JUVENTAS Žilina n.o. o poskytnutie finančných 

prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí. 

Hlasovanie:   za:  

proti: 6 ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík,  

               Jaroslav Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička ) 

zdržal sa: 0 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

2.Žiadosť o zámenu podielu pozemku. 
Starostka prečítala žiadosť od p. Jána Bielku o zámenu podielu pozemku nachádzajúceho sa na 

parcele CKN č.  441,  trvalý trávnatý porast v podiele 90/360, čo je výmera 255,25 m
2  

za pozemok 

EKN parc. č. 1077 orná pôda o výmere 340 m
2
. Žiadateľ uvádza, že vlastní väčšinový podiel  

a uvedený pozemok chce vysporiadať a užívať ako záhradu. Po diskusii poslanci hlasovali za 

uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Bielku o zámenu podielu 

pozemku a bude znova prerokovaná na nasledujúcom zastupiteľstve. 

Hlasovanie:  za: 6  ( Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová. Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

 

Bod č.15) Informácie starostky obce 

-    starostka informovala poslancov o príprave PD a stav. povolení na 2. etapu cyklotrasy,   

      v r. 2024 môžeme z OOCR čerpať finančné prostriedky na kultúrne podujatia   

- dňa 03.01.2024 o 16.00 hod. sa uskutoční pracovné stretnutie ohľadom vysporiadania miestnej 

komunikácie  

- dňa 31.12. o 20.00 hod. sa uskutoční Silvester pri pož. zbrojnici 

- v r. 2024 môžeme čerpať z MAS finančné prostriedky na multifunkčné vozidlo, krovinorezy, 

snežnú frézu ... 

 

 

 

 



Bod č.16) Rôzne 
Mgr. Sidónia Stanková navrhla, aby sa zúžil chodník pri Jednote a rozšírila cesta pri požiarnej 

zbrojnici. 

 

Bod č.17) Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

  

 

 

 

 

Zapísala:  Jaroslava Kuricová 

 

 

Overovatelia:    Ing. Juraj Kucharčík 

                            

                    

                           Lenka Štefúnová Šamajová  

                         

  

 

 

 

        

 

 

 

 

 

                                                                          Ing. Jana Žáková, PhD. 

                                                                                                                    starostka  obce 


